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	Indicator of small tendency 
	
	
	

	Chart of small tendency may be used to discover the secondary bottoms and tops for each timeframe. 

Chart of small fluctuations, or one bar chart is reflected the one movement of the market. To draw the line up from the minimum price it is necessary for maximum and minimum of current candle to be higher than previous one. To draw the line down from maximum price the minimum and maximum on the current candle should be lower previous max amd min. 

During the uptrend it is necessary to draw the small tendency line from max to min until the market will form the local lowest minimum. When the market formed following lowest minimum continue to draw the small tendency line to the down to the new minimum price. 
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Pic.1 One bar small tendency drawing


	Internal Bar 
There are internal and external movement during the small fluctuations of the market. Internal Bar is appeared when maximum value is below the previous one, and minimum value is above the previous one as well. We dio not attach importance to internal bar during the small fluctuations chart drawing. We are wauting for the trade band of the next bar to be appeared. To estimate uptrend and downtrend for the small tendency we should look at the previous bar ignoring the internal bar. This previous (before internal) bar is known as last active bar. 


1. If the tendency line was moved up to internal bar and current market raise  is going up and the maximum of last active bar is below this raise, it means the small tendency line is going down. 
2. if the tendency line was moved down to the internal bar and above the minimum of last active bar it means that the small tendency line is continuing to move down.

3. If the rendency line was moved down to the internal bar and market is starting to move above the maximum of last active bar it means that the small tendency line is following this movement. 
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Pic.2 Internal and External Bars

	External Bar 
External bar period is appeared when the maximum of the current bar is located the above of previous maximum, and when minimum of current bar is below of the previous minimum. Unlike the internal bar situation the minimum and maximum of external bar  is the key moment and because of that we will describe it especially. 
1. if the small tendency line is going up and the first movement is directed to the maximum on the external bar it means that the small tendency line is moving up to the maximum and then down to the minimum of the same bar.  
2. if the small tendency line is moving up and the first movement of the external bar is directed to the down to the minimum it means that small tendency line is moving down to the minimum and then up to the maximum.
3. if the small tendency line is going down and the first movement on the external bar is directed to the maximum so the small tendency line is moving to the maximum the then to the minimum.
4. if the small tendency line is going down and the first movement on the external bar is directed to the minimum it means that the small tendency line is moving down to the minimum the then up to the maximum.

It is very important that record  when the minimum and maximum on the external bar were created because the market may continue the tendency or form new level to move the stop loss.
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Pic.3 Small Tendency on the external bar.
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Pic.4 Small bottoms and small tops (small minimums and small maximums)

	2
	Indicator of intermediate tendency
	
	
	

	
1. Если от минимальной цены рынок образовал два последовательных наибольших максимума, проводим линию промежуточной тенденции вверх, от основания того бара, который находится на два бара позади, до максимума текущего бара. 
2. После того, как двух – баровый индикатор обозначил движение наверх, дальше уже необязательно иметь два последовательных наибольших максимума, чтобы вести линию промежуточной тенденции. Когда рынок образует последующий наибольший максимум, надо продолжать вести линию наверх.
3. Продолжаем вести линию промежуточной тенденции от максимума к максимуму, пока рынок не образует два последовательных наименьших минимума. 
4. Если от максимальной цены рынок образовал два последовательных наименьших минимума, проводим линию промежуточной тенденции вниз, от вершины того бара, который находится на два бара назад, до минимума текущего бара. 
5. После того, как двух – баровый индикатор определил движение вниз, дальше необязательно иметь два последовательных наименьших минимума, чтобы вести линию промежуточной тенденции вниз. 
6. Продолжаем вести линию промежуточной тенденции от минимума к минимуму, пока рынок не образует два последовательных наибольших максимума. 
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Рис. 5 

	Внутренний бар
См. внутренний бар малой тенденции. 

Внешний бар
См. внешний бар малой тенденции
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Рис.6 Промежуточные вершины и основания 

	3
	Индикатор основной тенденции
	
	
	

	1. Если от минимальной цены рынок образовал три последовательных наибольших максимума, то строим линию основного движения вверх от минимума, зафиксированного три бара назад, ведя её до текущего бара.
2. После того, как трёх – баровый индикатор определился в своём движении наверх, дальше уже необязательно иметь три последовательных наибольших максимума, чтобы вести линию основной тенденции наверх. 
3. Если рынок образует последующий наибольший максимум, просто ведите линию основного тренда наверх, к вновь достигнутой максимальной цене.
4. Продолжаем вести линию основной тенденции от максимума к максимуму, пока рынок не образует три последовательных наименьших минимума. 
5. Если от максимальной цены рынок образовал три последовательных наименьших минимума, то строим линию основного движения вниз от вершины, зафиксированной три бара назад. 
6. После того, как трёх – баровый индикатор определился в своём движении вниз, дальше уже необязательно иметь три последовательно понижающихся наименьших минимума, чтобы вести линию основной тенденции вниз. 
7. Если рынок образует последующий наименьший минимум, просто ведите линию основного тренда наверх, к вновь достигнутой минимальной цене.
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Рис.7 Трёх – баровое движение. 

	Внутренний бар
См. внутренний бар малой тенденции. 

Внешний бар
См. внешний бар малой тенденции
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Рис.8 Основные вершины и основания на дневном графике. 
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